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1.  In de inventarisatienotitie van de kadernota staat aangegeven dat er (o.a.) 

investeringen nodig zijn voor de AVG, kantoormeubilair, de huisvesting, etc. 

Verschillende van die posten staan nu als voorgestelde uitgave in de Lentenota. Waarom 

wacht het college niet totdat de raad de kadernota vaststelt en zelf aangeeft of dit wel 

nodig is en zo ja voor hoeveel budget? 

antwoord  Dit is een politieke vraag en wordt later beantwoord.  

2. Voor de implementatie van de Omgevingswet wil het college 344.000 incidenteel 

investeren. De Omgevingswet is echter uitgesteld en er gaan geruchten dat het kabinet 

het lot van de wet over de verkiezingen van maart 2021 wil tillen. Van uitstel komt 

wellicht afstel. Is het wel verstandig om nu veel tijd en geld hierin te investeren? 

Antwoord De Minister heeft richting beide Kamers aangegeven dat ze meer tijd nodig heeft om de 

Omgevingswet in werking te laten treden. Half mei ontstaat er duidelijkheid over de 

nieuwe datum van inwerkingtreding. Uitstel betekent geen afstel. De voorbereidingen 

gaan onverminderd door. De Omgevingswet treedt naar verwachting in 2021 alsnog in 

werking. Het uitstel benutten we om eventuele vertragingen op te vangen. 

3. Het college raamt 650.000 voor een noodfonds corona. In een informatienota worden 

enkele scenario’s voor de besteding gesteld. Wij begrijpen dat er snel gehandeld moet 

worden maar is het niet beter om een raadsvoorstel voor dat fonds aan te leveren en in 

deze fase een klein(er) budget beschikbaar te stellen voor het louter strikt 

noodzakelijke uitgaven die niet kunnen wachten op een raadsbesluit? 

Antwoord Het college heeft gemeend er goed aan te doen om nu één totaalbudget te vragen, 

gebaseerd op wat we op grond van de actuele inschattingen nodig hebben. Met het 

huidige voorstel kan de raad bij de behandeling van de Lentenota een integrale 

afweging maken. Dat wordt lastiger wanneer het budget opgedeeld wordt in 

verschillende porties en – deels - via een los raadsvoorstel wordt aangevraagd. 

 

 


